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Styrelsemöte Göta MS 

Protokoll 2023-11-20 

 

 

Ordinarie deltagare 

Lars-Göran Ståhl Ordförande 

Jonathan Thorsell Vice Ordförande  

Lotta Reden   Kassör 

Elenor Bodin               

Niklas Gustafsson Endurokommittén 

Markus Marteliusson Crosskommittén 

Linda Ytterbom 

Magnus Uusitalo 

Patrik Lindberg 

Christer Jansson         

 

Övriga deltagare 

Agenda     

1. Mötets öppnande (LG)  

2. Val av justerare (MU) 

3. Föregående protokoll (PL) 

4. Skrivelser m.m. (LG) 

- Resultat och balansrapport, sep bif. Mötesunderlagen, oktober på G. 

- Medlemmar, klubbyten i TA perioden 1st varav 0st nya till Göta. 

Nya (inkl. familj) medlemmar sedan senaste mötet via Idrott Online tot. nu 

1471st varav 1268 män och 203 kvinnor.  

- Övrigt hela verksamheten;  

- Mathias Boström har inte hört av sig så LG hör efter hur det går. 

 

5. Crosskommitté rapport (MM) 

- Östra har haft möte, pratade bland annat om licenskostnader och om det går att 

använda TA. 

- Östra har bestämt om en ungdomssatsning för Erik Axelsson. 

- Samma Budget som 23. 

- Haft möte med medlemmar om ändrad bana och banbygge. 

- Crossen återkommer med budget och tidsram på årsmötet för godkännande. 

- Statustävlingar 2024 är USM och JSM, sprint är inte klart. 

- Marcus Marteliusson kommer att sluta under 2023, början 24.  

- Valberedningen och crossen tar fram nytt förslag. 

-  
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6. Endurokommitté rapport (NG) 

- Götapokalen blir ingen SM tävling nästa år. 

- Tävlingern planeras att köras på S1 så att inte körkort krävs. 

- NG återkommer med tid för tävling. 

- Enduron har möte med militären i december om S1 2024. 

- Enduron hade möte, 31st deltagare, protokoll på hemsidan. 

- Pontans Race 14/10 har klubben haft möte om, vad som behöver ändras och vad 

som var bra. Planeras möte med Pontan om hur nästa tävling ska utformas. 

- NG ordnar möte med gamla gänget och nya om vad som är fel nu och kan bli 

bättre, så vi slipper skitsnack och annat. Alla behövs i klubben. 

- Pokaler till småkillar som kört Kalles Kanna 22, dom är färdiga och MM tar fram 

vilka som deltagit. 

- Priser för 2022 motionscupen fortfarande inte utfört, nu färdiga. Förslag på tid för 

utdelande är vid KM eller vid årsmötet. 

- Kontakt med kommunen om att få tillgång vid crossbanan, verkar positivt.  

 

7. Motorområdet  LedR (LG, MM, NG) 

- Färdigställa inne i lokalen, förråd och trapphus kvar 

- Dusch ej påbörjad i källaren, LG frågar Bobby. 

- Galler för fönster under vecka 44-45, färdiga och montage inom kort. 

- Lindewall skruvar ventiler på vatten mot garage så att det går att stänga, LG. 

- Larm på gång. 

- NG kollar ny port.  

 

8. Övriga frågor (LG)  

 

Gällande vårt ersättningsbidrag som baseras på 2022 års driftskostnaderoch där VA 

kostnaderna är så höga så vårt bidrag på 149 836kr åts upp av kostnader på 

287 704kr. Mellanskillnaden är 137 7868kr som kommunen ställt på oss för betalning 

senast  

2023-04-15, vilket vi givetvis har överklagat på mail. 

Jag har stött på flera gånger och chefen för förvaltningen Christopher Hoerschelmann 

svarar oftatst väldigt snabbt men han får inget konkret svar från fastigheter på 

komunnen.  

 

LG har haft nytt möte med kommunen och nämnden behöver inte blandas in. 

Chefen har försökt med ett förslag på reduktion men är inte ända framme. 

 

Förtydliggande av hur avgifter ska betalas in och när. 

 

Lotta Reden ordnade med en jättegod Julmacka och dryck hemma hos henne som en 

liten avslutning av 2023. 

 

 

9. Nästa möte (LG)  

 

2024-01-??, LG föreslår något när vi kommit igång igen. 

 

 

 


